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Arbeidsmarktbehoeften  –  Informatici

Blijkens informatie van een aantal bedrijven
bestaat er op dit ogenblik een grote behoefte aan
i n f o r m a t i c i . Ongetwijfeld is er een groot aantal
werklozen op graduaats- of universitair niveau dat
de intrinsieke vaardigheden bezit om, mits de nodi-
ge bijscholing, aan deze vraag te voldoen.

Voor een aantal bedrijfsbehoeften levert de V DA B
momenteel inspanningen om op deze vraag in te
spelen, maar ze volstaan geenszins.

Bijkomend element is dat, door gebrek aan gekwa-
lificeerde informatici, bedrijven bepaalde vernieu-
wingen niet of met vertraging kunnen doorvoeren,
met de nodige concurrentiële en economische
gevolgen.

1. Bestaan er bepaalde instrumenten die het de
Vlaamse overheid mogelijk maken in dergelijke
specifieke situaties tijdig de nodige beslissingen
te nemen op het vlak van onderwijs en bijscho-
ling en zo ja, welke ?

Kan de minister aangeven wat daarvan de resul-
taten waren ?

2. Op welke wijze komt de overheid tegemoet aan
het probleem dat op dit ogenblik rijst, in casu
wat de vorming betreft van geschoolde informa-
tici via de VDAB of avond- en weekendonder-
wijs ? 

Antwoord

Op basis van vacatureanalyses door de arbeidsbe-
m i d d e l i n g, waaruit bleek dat informatici schaars
werden en dit beroep als knelpuntberoep diende
te worden gedefinieerd, werd bij de besluitvorming
inzake de planning van de V DA B - b e r o e p s o p l e i-
ding voor 1997 bijzondere aandacht besteed aan
deze evolutie op de arbeidsmarkt.

Om aan dit kwantitatief en kwalitatief tekort aan
arbeidskrachten tegemoet te komen, heeft het
V DAB-beheerscomité in de zitting van 20 decem-
ber 1996 een aantal maatregelen goedgekeurd,
onder meer inzake bijkomende financiële midde-
len (10 miljoen).

In verband met het kwalitatief aspect werd een
expertteam opgericht, bestaande uit externe en

interne specialisten, teneinde de opleidingspro-
gramma's aan te passen aan de gewijzigde functie-
profielen.

De beslissing van het beheerscomité en de advie-
zen van het expertteam hebben geleid tot volgende
maatregelen :

1. naar de werkzoekenden toe

– het aantal opleidingen tot informaticus dat
met eigen personeel wordt georganiseerd,
werd verdubbeld ;

– het opleidingsprogramma en de daarbij
horende cursussen werden op basis van de
adviezen van het expertteam aangepast of
opgesteld, het personeel werd opgeleid ;

– het aantal samenwerkingsverbanden met
computerconstructeurs en softwarehuizen
werd gevoelig opgedreven en neemt nog
steeds uitbreiding ;

– voor "informaticus op grote systemen" werd
de mogelijkheid van een indivuduele oplei-
ding in een technische school (IBT)
gecreëerd ;

– in het licht van de problematiek rond het
jaar "2000" worden zowel met eigen perso-
neel als met medewerkende partners speci-
fieke modules georganiseerd ;

2. naar de werknemers toe

– hoofdzakelijk in het licht van de programma-
tieaanpassingen met het oog op 2000 wordt
de korte, modulaire zaterdagopleiding Cobol
opnieuw op 5 plaatsen geprogrammeerd in
het najaar.


